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L Stdmmans tippnande

Alf Guillemaut oppnade stdmman som ansigs vara behorigen utlyst.

' 2 Val av miitesordfiirande, miitessekreterare och justerare/rdstrdknare

Till motesordforande valdes Hans Rhodin.
Till motessekreterare valdes Vivvi Hasselrot. .

Till justerare/rostrdknare valdes Christina Gustafsson och Nelly Jacobsson

3 BestHmmande av tid och plats ftir protokolljustering

Hemma hos Vivvi Hasselrot mindag 6/5 kl 18.00 
|

4 Faststdllande av dagordning

Dagordningen faststdlldes.

5 Faststdllande av rristl5ngd

Noterades 22 narvarande rostberdttigade medlemmar samt 5 fullmakter, sammanlagt 27
;oster.

5 Behandling av verksamhetsberdttelse ftir 2018

Verksamhetsberdttelsen godkdndes och lades til I handlingarna.

7 Fiiredra{ning av revisorernas berHttelse

Tore Baars foredrog revisorernas berdttelse som lades till handlingarna.

8 Faststfillande av resultat- och balansrdkning

Resultat- och balansrdkningen faststdlldes och lades till handlingarna.

9 Friga om ansvarsfrihet ftir styrelsen

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet for det gingna verksamhetsSret.

10 Inkomna motioner och aktuella Hrenden

Motion l Midsommarfirande, festgrupp, ekonomiskt bidrag: Stdmman var positiva till
forslaget. Beslots att "festgruppen" (se motion 4a) ska inkomma med dskande av medel for
midsommarfirande.

Motion 2 Busshillplatsen: Marken tillhor Stenhammar. De har tidigare tillfrigats och varit
positiva till att man gor iordning busshillplatsen. Stiimman 5i positiva till forslaget. Beslots
att roja sly p5-'platsen p6 en stdddag.

Motion 3 "Parkering" vid stranden: Tyvdrr dr det inte v5r vdg s5 vi kan inte pdverka detta.
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Motion 4a Upprustning Kultis: F.n. har vi forbud att avverka trdd dven p6 v6r egen mark. I s6
fall behoVs bygglov fr6n kommunen. Sly fiir vi dock ta utan bygglov. Pldtskjulet skulle kunna
rivas. Lekstdllningen dr lappad men kan vara rutten och farlig. Beslots att bilda en "Kultis- och
Festgrupp". Medlemmar: Nelly Jacobsson, Fanny olander, Lycke Rydstrom, camilla
Lindstrom, Sandra Holmen och pia Andersson.

Jonny Thour informerade om att en anlagd lekplats miste ha fallskydd mm om fallhojden dr
over 70 cm. Tom Arnbom hade sett en jiittefin lekplats som var 70 cm hog och d5 behover
man inte folja de strenga reglerna.

Beslots att Kultisgruppen lSgger fram forslag pA atgarder.

Mption 4b Uthyrning bitplatser: Ndr det gdller uthyrning av b6tplatser iir det en massa krav
som miste uppfyllas, miljdstation, momspliktighet, forsdkringsfrdgor och brist pi p-platser.
Ddrfor dr det f;n. inte aktuellt att hyra ut b6tplatser till utomstiende.

Motion 4c Fler vfigbulor: Flera medlemmar upplever att hastigheten dr alltfor hog p5 v6ra
vdgar. stimman beslot att redan i 6r anldgga ett permahent gupp i backen upp mot
Soderndsvdgen 1 och att stdlla ut ett flyttbart gupp p5'platsen tills det permanenta guppet
kommit pi plats.

Proposition 1 Fiirenklad redovisning f6r Bitsektionen: Motet bifoll styrelsens proposition.

tL Styrelsens ftirslag f6r verksamhetsplan fcir ZOL9

Styrelsen presenterade verksamhetsplanen for 2019. Denna godkindes med nedanstdende
tilldgg.
Man diskuterade problemet med att vi inte f6r skota vir skog. Besl6ts att styrelsen med
fornyad kraft ska bearbeta kommunen och skogsviirdsstyrelsen for att f5 igenom vAr
skogsvirdsplan. En medlem efterlyste att stdddagarna kungors tidigare si man kan planera
bdttre.
Inkop av ny bdtbrygga nr 2 kommer formodligen att skjutas fqem till 2020.

Alf Guillemaut undrade om det fanns intresse for en utvecklingsgrupp for omridet. Det fanns
det inte for tillfdllet. Viwi Hasselrot efterlyste en grupp i omrddet fdr att hilla i

grannsamverkan d5 det forekommer en del stolder i omrddet. Ingen anmilde intresse for
uppgiften.

12 Styrelsens arvoden ,

Beslutades om ofdrdndrade arvodesniv6er jdmfort med 2018.

13 Faststdllande av budget fiir 2019

Budgeten faststd I ldes en ligt styrelsens forslag.

t4 Faststdllande av debiteringsldngd for 2OL9

Debiteringsld ngden faststd I ldes.

15 Val av styrelseledamriter fiir tvd 6r

Alf Guillemau-t och Viwi Hasselrot omvaldes till ledamoter for tvi ir. Fanny Olander och
Camilla Lindstrdm nyvaldes till ledamoter for tvd 6r.
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16 Val av styrelseordfiiranden bland valda ledamdter

Alf Guillemaut valdes till styrelseordforande for ett 6r.

t7 Val av styrelsesuppleanter fiir ett 5r

Erkki Gratschev omvaldes till suppleant for ett 6r. Nelly Jacobsson och Christina Gustafsson
nyvaldes till suppleanter for ett 6r.

18 Val av revisor f6r tvi 6r

Lars Ahl6n valdes till revisor for tv6 6r.

19 Val av revisorssuppleanter fiir ett dr

Yenny Malekani och Per Moller valdes till revisorssuppleranter fdr ett 5r.

Val av valberedning

Till valberedning valdes Pia Andersson (sammankallande) samt Lycke Rydstrom och Niclas
Jacobsson.

20

2l Ovriga frigor
Kalkgruppen har gjort en kemisk analys av brunnsvattnet. Kalkhalten ligger i 6vre halvan av
omf6nget men inom grdnsvdrdet. Avkalkningsanldggning kostar ca 250-300 tkr i inkop +
skotsel och drift. Radonhalten i kranvatten ligger pi 250 bequerel (grdns for tjdnlighet 1000).
Kommunens tidplan for kommunalt VA 5r ca 20 6r i framtiden. Kalkgruppen bestir nu av
Jonny Thour, Yenny Malekani och Bengt Strom. De ska fortsdlta sitt arbete och ta fram
offerter pd'-avkalkningsanldggningar. Man kan senare eventuellt utlysa en extrastemma fOr
att bestdmma om extra utdebitering for inkop av avkalkningsanlSggning.

Man diskuterade rojning av de m6nga vindfdllena efter vinterns stormar. Inget beslut togs i

frdgan.

22 Mtitets avslutande

Mdtesordforanden avslutade motet och tackade alla ndrvarande.

forande M6tessekretera re

Hans Rhodin

Justerare

Nelly

Justerare


